
NEGOCIACIÓ XXVII CONVENI COL·LECTIU 

Ferrocarril Metropolità de Barcelona, S.A. 
ACTA núm. 64 

 

 

Página 1 de 3 

 

Dia: 27 d’octubre de 2023 

Lloc: Guinardó 

 

Persones Assistents 

President Comissió Negociadora (d'ara endavant President CNCC): 

 

Sr. Francisco Castillo 

 

En Representació de la Direcció (d'ara endavant RD): 

 

Esther Chamorro  

Jordi Rodríguez 

Jose Calvo  

Jessica Outeiriño 

Antonio Pérez  

 

En Representació de les Persones Treballadores (d'ara endavant RPT): 
 

Per CIM: Jordi Muñoz, Rubén Álvarez i Alberto Vázquez. 

Assessors/es: David Vázquez i Jordi Díez. 

Per UGT: Sergio Hernández i Gabriel Benito 

Assessors/es: Jordi Gómez i Amada Álvarez. 

Per CGT: MªCruz Álvarez i Aitor García.  

Assessors/es: Antonio Ceballos i Antoni Edo. 

Per CCOO: Marc Giménez i Marc Pous. 

Assessors/es: Joan Damas i Mónica Benito. 

Per CPTC: Sara Ribas i Plàcid Escobar 

Assessors/es: Jordi Rusiñol i Martín Villanueva. 

Per SO: Ángel J. González. 

Assessors/es: Rebeca García i Antonio Cortes. 

Per SU: Vanesa Rodríguez. 

Assessors/es: Mercedes Portolés i Eva Melero. 
 

Secretari d’actes: Jose Miguel Isidoro. 

 

 
Com a qüestió prèvia CIM manifesta que a la reunió d'avui assisteixen com a titulars Rubén Álvarez i Jordi 
Muñoz. 
 

L’RD inicia la reunió manifestant que, segons es va indicar a l’última sessió, avui s’ha convocat a la taula 

negociadora per a que cada organització sindical manifesti la seva acceptació o no de la proposta final 

presentada dissabte per l’RD. 

 

CIM manifesta que davant la proposta de conveni presentada per la Direcció el passat dissabte i donada la 

possibilitat real d’arribar a perdre la prima variable de productivitat, com ja va succeir amb la prima variable 

de PRL de l’any 2026, que la plantilla de metro no va cobrar, CIM va proposar a la resta de sindicats realitzar 

una Assemblea General Decisòria a mà alçada on tots els sindicats estiguessin i acatessin el seu mandat, 

però com porta passant durant els últims 3 anys, va tornar a ser impossible arribar a un acord sobre el 

sistema de votació. Davant aquesta situació, van convocar una assemblea decisòria a mà alçada de persones 

afiliades, que ha decidit amb un 95’38% de vots a favor, que el CIM signi el present Conveni Col·lectiu. 

 

UGT manifesta que han portat a consulta d’afiliades el document finalista de l’RD i després de realitzar un 

referèndum la proposta ha estat acceptada per un 91’17% dels participants, per tant, UGT esta en disposició 

de signar. 
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CGT manifesta que ha fet assemblees decisòries amb la seva afiliació i aquesta ha decidit que CGT no signi 

el conveni. La vigència és un problema perquè és excessivament llarga, sent un problema per a les persones 

treballadores i una avantatge per l’RD, veuen problemes ja que no es recupera el poder adquisitiu i 

segurament es continuarà perdent els 2024, 2025, 2026 i 2027, veuen problemes en les comissions perquè 

no hi ha dates límits ni concreció i deixa en mans de l’RD aquestes comissions. Hi ha un parell d’errades que 

voldrien comentar. A l’article 10, de la pujada de l’any 2023, l’increment no indica que és consolidable, es 

repeteix una paraula a l’article de comissió paritària. 

 

CCOO manifesta que va voler consensuar una assemblea informativa general, punt coincident de la part 

social, i no es va poder realitzar l’assemblea informativa general pels condicionants comentats durant el 

recés de la part social. L’afiliació de CCOO ha decidit que sigui signant del conveni col·lectiu. 

 

CPTC manifesta que han portat a consulta de la seva afiliació la proposta de conveni de l’RD i, ha estat 

acceptada pel 92’8% d’aquesta. Per tant, CPTC signarà el conveni. 

 

SO manifesta que van fer el seu procés intern d’assemblea decisòria on van convidar a tota la plantilla i no 

signaran la proposta de conveni col·lectiu per 3 motius: la vigència de 5 anys, el repartiment econòmic poc 

solidari i la no implementació de l’acord de l’amiant. Altres motius son que no s’implementa la jornada de 

35h i que hi ha massa compromisos sense data ni concreció, com la classificació professional, T-Mobilitat, 

aparcament i protecció per al col·lectiu que condueix vehicles auxiliars.  

 

SU manifesta que estan en complet desacord amb que aquesta proposta final no s’hagi portat a consulta de 

tota la plantilla. SU ha complert amb la seva obligació de posar en coneixement i aprovació o no, de la seva 

afiliació i de totes les persones que han volgut assistir lliurement a les seves assemblees. El resultat de la 

consulta ha sigut a favor de que SU estigui en la signatura d’aquest document per un percentatge de 80% 

a favor i un 20% en contra. Per tant, estan en disposició de signar. 

 

L’RD constata que hi ha una majoria de la Comissió Negociadora que accepta la proposta final, com a nou 

conveni col·lectiu de FMB amb un total de 10 sobre 13 titulars de la part social a la CNCC. 

 

L’RD manifesta que en aquesta acta, figuraran com a compromisos de l’RD els enunciats a l’acta nº62 de 

dissabte 21/10, per desenvolupar durant la vigència de conveni col·lectiu, i que adquireix amb l’acord del 

conveni, i son els següents: 

- Revisió del criteri i sistema d’abonament del plus conveni i plusos festius treballats en algunes 

seccions. 

- Canvi del criteri de recuperació dels RJs no assignats segons sentencies judicials. 

- Continuació de l’estudi del trasllat de treballs de T3 a torns diürns en l’àmbit de manteniment. 

- Iniciar les accions pertinents per l’ampliació dels 25 als 30 anys del passi familiar. 

 

UGT sol·licita que l’abonament de la prima de productivitat per validacions sigui en el segon pagament de la 

nòmina d’octubre i els endarreriments el més aviat possible, entenent que els endarreriments poden ser 

complicats de calcular, però s’haurien d’abonar l’abans possible. 

 

L’RD respon que la prima de productivitat indexada a les validacions, tal i com es va acordar a principis 

d’any, amb les garanties d’abonament també acordades, s’abonarà en el segon pagament del mes d’octubre, 

amb els imports presentats a la proposta final. En quant als increments corresponents al 2023, s’està 

treballant per abonar la part retroactiva a la primera nòmina de novembre. 

 

CIM sol·licita que a aquelles persones que tinguin una reducció de jornada actualment i els fills compleixin 

els 12 anys durant novembre i desembre, que no hagin de treure’s la jornada reduïda per uns dies. 
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L’RD respon que mirarà els casos que son i no hauria d’haver problema per atendre les casuístiques. 

 

CCOO manifesta que vol una data per tractar els llocs alternatius. 

 

L’RD manifesta que a la primera CMP que hi hagi. 

 

L’RD emplaça a les persones titulars de la CNCC a les 13:30h a les oficines de Zona Franca II per a la 

signatura de l’acta final i del conveni.  

 

L’RD manifesta que també s’ha de signar un joc de l’acta de divendres nit, la número 63, perquè per error 

durant la signatura, un dels dos originals no està complet, tot i que l’acta publicada és la correcta.  

 

L’RD fa entrega de les dues actes pendents, nº61 i nº62 dels dies 20/10 i 21/10 per a la seva signatura. 

 

Totes les persones assistents consenten la publicació dels seus noms que apareixen en la present acta. 

 

Sense res més a tractar, la Comissió Negociadora s’emplaça a les 13:30 hores, a les oficines de Zona Franca 

II, per la signatura de l’acta final de Conveni Col·lectiu, sent les 11.00 hores, en el lloc i data indicats en 

l’encapçalament. 

 

 

Representació de la Direcció Representació de les Persones Treballadores 

 CIM 

 

 

UGT 

 CGT 

 

CCOO 

  

 

CPTC 

 

 

 

 

SO 

 SU  

 El President de la CNCC 


